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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till utbildningsminister Gustav Fridolin (MP)

2016/17:715 Kvaliteten i idrottsundervisningen

En majoritet i riksdagen har röstat för att utöka antalet idrottstimmar i 
högstadiet, från dagens 500 timmar till 600 timmar. Det motsvarar en ökning 
med 20 procent. Trots denna riksdagsmajoritet har regeringen inte gått vidare 
med förslaget. 

I en intervju med Sveriges Radios Radiosporten avfärdar statsrådet Gabriel 
Wikström mer undervisningstid i ämnet idrott och hälsa med motiveringen: 
”Kvalitén på idrottstimmarna är allt för låg på allt för många ställen i landet, vi 
måste höja kvalitén innan vi utökar antalet timmar.” 

Mot bakgrund av detta vill jag fråga statsrådet Gabriel Wikström: 

 

På vilken rapport, undersökning eller forskning grundar statsrådet sitt 
uttalande? 

………………………………………

Camilla Waltersson Grönvall (M)

Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal

Från Riksdagsförvaltningen
2017-01-25
Besvaras senast
2017-02-01 kl. 11.00


